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Pani
Irena Błońska
Dyrektor
Wielkopolskiego Oddziału Wojewódzkiego
Narodowego Funduszu Zdrowia

Szanowna Pani Dyrektor!
Wyrażam najwyższe zaniepokojenie sytuacją opieki zdro-

wotnej w województwie wielkopolskim.
Protesty pracowników, w tym szczególnie grup lekarzy pra-

cujących w szpitalach, mogące zagrażać bezpieczeństwu zdro-
wotnemu mieszkańców naszego regionu, nakazują podjęcie pil-
nych, efektywnych działań zmierzających do naprawy i przy-
wrócenia stanu prawidłowego funkcjonowania jednostek.

Po dogłębnej analizie sytuacji w podległych Sejmikowi
Województwa Wielkopolskiego spzoz, informuję Panią Dy-
rektor, że wnoszę o renegocjacje warunków umów, zawiera-
nie i rozliczanie ich na zasadach równie korzystnych, jak
w innych województwach.

Uważam za niedopuszczalne stosowanie przez Wielkopol-
ski Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia za-
sady płacenia jedynie za procedurę wykonywaną tylko
na jednym oddziale, jeśli pacjent w czasie pobytu w szpitalu

był hospitalizowany również na innych oddziałach tego szpi-
tala, tym bardziej że zasada taka nie jest stosowana równole-
gle we wszystkich innych oddziałach wojewódzkich NFZ.

Uznaję za niezbędne podwyższenie wysokości zapłaty
za udzielane świadczenia medyczne w tych sytuacjach,
w których koszty wykonania takich usług przewyższają staw-
kę ustaloną przez WOW NFZ.

W szczególności sytuacja taka występuje w przypadku
szpitalnych oddziałów ratunkowych, w których przyznane
ryczałty dobowe pokrywają, w niektórych podległych Sejmi-
kowi Województwa Wielkopolskiego spzoz, jedynie ok. 50%
faktycznie ponoszonych kosztów.

Zwracam się również o wyszacowanie właściwe, tj. na po-
ziomie co najmniej faktycznie ponoszonych kosztów, niektó-
rych procedur określanych przez dyrektorów szpitali jako de-
ficytowe.

Uznaję za konieczne zweryfikowanie wartości jednostko-
wej punktów ustalanych za procedury. Wartość punktowa,
która pozostaje na niezmienionym od co najmniej 3 lat pozio-
mie (10,3 zł), w sytuacji wzrastających corocznie kosztów
funkcjonowania, prowadzi do pogarszania wyników finanso-
wych szpitali.

Zwracam się do Pani Dyrektor o podjęcie konstruktywnych
działań, które zastosowane na szczeblu regionu w sposób
istotny, w krótkim czasie poprawią sytuację w opiece zdro-
wotnej w Wielkopolsce.
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